

朝陽科技大學 098學年度第1學期教學大綱
Arts and Crafts for Young Children 幼兒美勞

當期課號	3577	Course Number	3577
授課教師	黃立芳	Instructor	Huang, Li Fang
中文課名	幼兒美勞	Course Name	Arts and Crafts for Young Children
開課單位	幼兒保育系(四進)四A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	幼兒美勞活動之教學目標與領域教學理論之比較教學材料及技巧介紹實務研習	Objectives	Goals of the course. Theories of the course. Materials and technologies of teaching in children art and craft
教材	補充教材：教師自編教材。 課堂創作材料需自備。	Teaching Materials	The teacher from arranges the teaching material.
成績評量方式	1.出席率+期末回饋單：30% (含上課表現、參與討論度、攜帶用具狀況) 2.小組報告(團體)：30% (課堂簡報PPT檔、上台報告) 3.平時創作(個人檔案)：30% 4.讀書報告：10%	Grading	1. attendance rate + end of the period back coupling list: 30% (including attend class performance, participation discussion, to carry apparatus condition) 2. group to report (association): 30% (the classroom bulletin PPT files, come on stage report) 3. usually to create (personal record file): 30% 4. related clippings or reading report (elasticity): 10% (put file to clamp end of the period junction)
教師網頁	-		
教學內容	本課程兼具理論與實務，帶領同學進入幼兒藝術創作的世界，是一門重視動手創作、起身遊戲、埋頭思考、互動分享的課程。	Syllabus	Baby art works is leads the child - to play-art. This curriculum has both the theory and the practice, leads schoolmate to enter the baby artistic creation the world, except the intermediary material technique's introduction and the attempt, from the shallow to the deep instructs schoolmate to design suits the disparity in age level baby's artistic teaching activity. Is one takes seriously to begin to create, sets out to play, to ponder, the interactive share curriculum earnestly.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。